
Reactie : Bezwaar sluiting jacht op het haas en het konijn in Limburg 

 

Geachte Meneer, Mevrouw, 

 

Graag zou ik u willen vragen om een toelichting te kunnen geven op het voornemen op het besluit om 

de jacht op haas en konijn te sluiten in Limburg. 

 

Meer als 45 jaar ben ik actief faunabeheerder/jager op een gebied van 400 hectare in Noord-Limburg 

in de gemeente Gennep. In al die jaren en ook in het jaar 2022 hebben we een fantastische 

hazenstand van meer als 25 stuks op die 400 hectare. Ook de konijnstand is zeer goed te noemen. 

Met name in de bosrijke omgeving, waar zich een zandondergrond bevindt gedijt het konijn 

buitengewoon goed. 

 

Deze feiten zijn te weerleggen bij het waterschap, Staatsbosbeheer, Rijkswaterstaat,  Provincie en 

Gemeente Gennep. In opdracht van deze instantie moet de WBE Maas & Niers al jaren de konijnen 

bestrijden om geen verzakkingen te krijgen in dijklichamen van Provinciale en Rijks wegen. Maar ook 

moet u denken aan dijklichamen ter bescherming van de veiligheid van de burgers aan deze dijken. 

Jaar in jaar uit hebben we te maken met overstromingen van de Maas en juist daarom hebben andere 

belanghebbende ons faunabeheerders/jagers gevraagd de konijnen te bejagen. Niet eens uit belang 

van ons jagers zoals vaak wordt gepretendeerd, maar uit belang van de veiligheid van de gebruikers 

van openbare wegen en de bewoners aan de zomer- en winterdijken. 

 

Ook op het gebied waar ik beheer uitvoer is het van belang om het konijn te bestrijden bij 

begraafplaatsen en sportcomplexen. Het economisch en emotioneel belang is zo groot, dat u in mijn 

ogen niet aan kunt tonen dat dit ineens niet meer nodig is. Het is niet prettig om te zien dat u 

overleden Opa wordt opgegraven door een paar konijn! 

 

Jaarlijks worden er wildtellingen door de faunabeheerders/jagers gehouden en het blijkt uit u stukken 

die u gebruikt, dat er een eenzijdig onderzoek heeft plaatsgevonden dat niet onderbouwd is. U 

gebruikt  niet de telgegevens van ons faunabeheerders/jagers , die wij jaarlijks invullen. Daardoor 

vindt ik dat u de algemene beginselen van behoorlijk bestuur te buiten gaat. 

 

U zult zich beter moeten verdiepen in de materie en objectief te werk moeten gaan. U zult moeten 

kijken naar gebiedsgericht oplossingen en niet provinciale. U moet de telgegevens gebruiken van 

diversen percelen van minstens 200 hectare binnen een areaal dat zo groot is al 1000hecatere. Dan 

zult u binnen een WBE met een areaal van 5000 hectare iets kunnen vertellen over de voorjaarsstand 

van het haas en konijn. Dan is het tijdstip van tellingen van belang. Hoeveel vrijwilligers hebben deze 

gegevens verzameld? Wij faunabeheerders/jagers zijn dag en nacht in het veld aanwezig en wij weten 

als geen ander wat er aan wild zit in ons faunabeheergebied. 

 

Graag zie ik van u de gebruikte telgegevens van de afgelopen 20 jaar in mijn faunabeheerdergebied/ 

jachtgebied tegemoet. Ook vindt ik dat er open en eerlijk gecommuniceerd had kunnen worden met 

deze gegevens. Wij hebben ze nooit gezien en ineens worden deze gegevens gebruikt om de jacht op 

het haas en konijn tegen te gaan.  

 

Ik beroep dan ook op aantasting van het eigendomsrecht dat ik als inwoner en belastingbetaler in 

Nederland heb. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 


